
====== Agenda/Notulen: overleg Permanente Campagne 2017-11-29 ======

* Aanvang: 20:30
* Locatie: Mumble
* Volgende vergadering: https://pad.piratenpartij.nl/p/pc2017-12-06
* Aanwezig PC: Abram, Maarten, Danny, Leontien, Leo, Vincent B, David, Wietze, Rico
* Aanwezig overig: Frodo
* Afgemeld: Jona

Relevante informatie

•

•

• Notulen vorige vergadering:
• Voorlopige opzet doel, rollen, en verantwoordelijkheden pc:
• https://pad.piratenpartij.nl/p/pcinitielerollen
• Voorlopige opsomming projecten pc:
• https://pad.piratenpartij.nl/p/pcprojecten
• Informatie aangaande roloverleg en actieoverleg holarchie:

•     http://hno.nu/wp-content/uploads/2017/06/ActieOverleg-PPNL.pdf
•     http://hno.nu/wp-content/uploads/2017/06/ActieOverlegBack-PPNL.pdf
•     http://hno.nu/wp-content/uploads/2017/06/RolOverleg-PPNL.pdf
•     http://hno.nu/wp-content/uploads/2017/06/RolOverlegBack-PPNL.pdf

Opening / mededelingen

- Fysieke bijeenkomst Permanente Campagne - 17 december in Utrecht
- Korte terugkoppeling GA PPI
Er is inhoudelijk niets significants aan de statuten aangepast.
Iedereen die zich verkiesbaar had gesteld (als bestuurslid?) is aangenomen.
Er is een lezing aangeboden door Barret Brown (?)
De sfeer was positief.
Onderlinge samenwerking David, Rico en Jonathan verliep goed.
Het tempo lag erg laag gedurende beide dagen.
Het was goed dat we als Piratenpartij Nederland aanwezig waren, misschien wel een van de 
best vertegenwoordigde landen.
Complimenten voor David wat betreft aanwezigheid en doorzettingsvermogen.
Nadeel was dat er geen ruimte was voor socializing.
Er is een motie aangenomen waarin een voorstel wordt gedaan een werkgroep op te zetten 
die na gaat denken en advies gaat geven over het gebruik van tools (bijv. Zoom).

- Apotheker medicijn: Zit niet te wachten op steun politieke partij. Neemt zelf contact op als 
dat anders gaat worden.
Vorige week voor het eerst besproken. Rico heeft contact opgenomen met de apotheker per 
mail. 
Jasmijn heeft direct lijntje met deze personen. Reactie was dat er geen behoefte is aan steun 
vanuit politieke partijen. 

- Interviews scholieren / studenten: Gemaakte afspraak en rol subcirkel Sleepwet.
Is ter sprake gekomen in Signal. Er is eerder binnen de permanente campagne werkgroep 
afgesproken dat binnenkomende verzoeken tot interviews door studenten e.d. in de Signal 



groep gedeeld worden met de vraag of er vrijwilligers zijn die hierop in kunnen gaan. Indien 
de nieuwe subcirkel sleepwet referendum hier anders mee om wenst te gaan dan is dit 
uiteraard bespreekbaar. 

- Secretaris (actielijst / trello, notulen, besluitenlijst)
Maarten stelt voor een secretaris aan te stellen binnen Permanente Campagne die zich 
bezighoudt met organisatorische ondersteuning (inzichtelijk maken van acties, voortgang, 
besluiten, etcetera). 

Vaststellen agenda

1. Inhoudelijke onderbouwing subsidie-aanvraag: plan van aanpak
https://pad.piratenpartij.nl/p/subsidiesleepwet

Abram maakt globale opzet op basis van wat er na a.s. vrijdag in de pad staat. Keuzes 
landelijk worden gemaakt met David en Dirk. Aanvullingen die worden gedragen door 
afdelingen of piraten die hier zelf uitvoer aan gaan geven kunnen worden toegevoegd tot 1 
december en is ( vrijwel zeker) plek voor.

een omschrijving van de activiteit of activiteiten waarvoor subsidie wordt gevraagd;

• een plan van aanpak waaruit blijkt op welke wijze en in welke mate de activiteit of 
activiteiten waarvoor subsidie wordt gevraagd een bijdrage levert of leveren aan het 
bevorderen van het publieke debat over de wet en welke inspanningen de aanvrager 
daarvoor zal verrichten;

• een gespecificeerde begroting, die inzicht geeft in de geraamde inkomsten en 
uitgaven,voor zover deze betrekking hebben op de activiteit of activiteiten waarvoor 
subsidie wordt gevraagd;

• een tijdsplanning, waaruit ondubbelzinnig blijkt dat de activiteit of activiteiten wordt 
of worden uitgevoerd voor of op de dag van de stemming;

• het bankrekeningnummer waarop het subsidiebedrag dient te worden gestort, inclusief 
een bewijs dat niet ouder is dan een maand en waaruit blijkt dat de bankrekening op 
naam van de aanvrager staat;

• indien de aanvrager een natuurlijke persoon is, een uittreksel uit de 
basisregistratiepersonen, als bedoeld in artikel 1.2 van de Wet basisregistratie 
personen of als bedoeld in artikel 2 van de Wet basisadministraties persoonsgegevens 
BES, dat niet ouder is dan een maand en waaruit het woonadres van de aanvrager 
blijkt;

• indien de aanvrager een rechtspersoon is, een uittreksel uit het Handelsregister van de 
Kamer van Koophandel, dat niet ouder is dan een maand en waaruit blijkt dat de 
aanvrager statutair in Nederland is gevestigd en wie bevoegd is voor de rechtspersoon 
op te treden.

Deadline voor input via https://pad.piratenpartij.nl/p/subsidiesleepwet wordt voor de laatste 
keer verzet naar a.s. vrijdag 1 december 17:00. Abram en David ronden de inhoudelijke 
onderbouwing van de activiteiten vervolgens uit. Voorafgaand aan het indienen zal iedereen 
benaderd worden met de vraag nog eens kritisch naar de aanvraag te kijken. 

2: Mailing Permanente Campagne
https://pad.piratenpartij.nl/p/pcmailing221117

Overzicht van rollen en doelen binnen de werkgroep is kort geleden toegevoegd aan de Wiki 



pagina:
https://wiki.piratenpartij.nl/werkgroep:permanentecampagne

3: Vrijwilligersdag
Het initiële plan om vrijwilligers in verschillende steden te interviewen, gedragen vanuit 
verschillende lokale afdelingen, wordt wegens te weinig animo helaas niet uitgevoerd. Eerste 
interview (Utrecht) is gemaakt, tweede is nog in de maak (door Sjoerd). Een algemene tekst 
over vrijwilligersdag is ook afgerond. Het plan wordt in aangepaste vorm verder uitgevoerd. 

4: Nieuwsuur VNL / Jona en Rico
Nog geen voortgang, o.a. wegens de General Assembly. 

5: Facebook / Twitter spiegelen stand van zaken
Rico heeft contact gehad met Jos. Jos en Wietze stelden de vraag hoe er dan geselecteerd gaat 
worden (wat zijn 'goede tweets'?)
'We maken een 'schutting' waar Jos en Wietze het overheen gooien'. Update volgt. 

6: Deelname Nederlandse Leeuw
https://nederlandseleeuw.nl/programma/
Rico is gevraagd om liedjes te komen spelen en te spreken. Groot event met 2.000 
deelnemers. Vraag: Hoe kijkt PC hier tegenaan.
Wietze uit zijn zorgen dat een dergelijk podium niet als neutraal terrein kan worden 
beschouwd, wat risico's met zich meebrengt (je staat op achterstand)
Dirk heeft geen goed gevoel bij het karakter van het event v de Nederlandse leeuw
Er lijkt niet direct consensus te zijn wat betreft een bijdrage aan het event vanuit de 
Piratenpartij. 
Onder andere Danny, Dirk, Frodo, Wietze, Leo en Leontien hebben hun twijfels. Abram en 
Saskia zien wel mogelijkheden in dit verzoek. 

Rico: concreet is mijn vraag, welke informatiebehoefte is er precies vanuit het bestuur?
Frodo: welke andere partijen doen er nog meer mee? Als ik nu moet beantwoorden zou mijn 
antwoord nee zijn. Leo sluit zich daarbij aan.

Rondvraag 

=== ACTIES ===

• Input leveren voor inhoudelijke onderbouwing (plan van aanpak) van activiteiten van 
de referendum campagne via https://pad.piratenpartij.nl/p/subsidiesleepwet 

• (voor a.s. vrijdag 1 december 17:00) IEDEREEN
• Afronding van de inhoudelijke onderbouwing (plan van aanpak) van de subsidie-

aanvraag op basis van de input van leden (Abram en David) 
• Uitwerken van een gespecificeerde begroting voor de subsidie-aanvraag (Frodo)
• Verder uitvoeren van het plan voor de vrijwilligersdag, oa tweede interview afnemen 

(Saskia en Sjoerd)
• Onderlinge afstemming tussen permanente campagne en webshop team, aangaande de 

distributie van referendum informatiepakketten (Abram en Leontien)
• Rico informeren over welke informatie er vanuit het bestuur nog nodig is om tot een 

besluit te komen wat betreft 'de Nederlandse Leeuw' (Abram)



=== BESLUITEN ===


